

檢討與制定海水水質指標 – 第一階段公眾諮詢

Review and Development of Marine Water Quality Objectives (WQOs) - First Stage Public Engagement

問卷 Questionnaire

問題(1)： 你對「檢討與制定海水水質指標 – 第一階段公眾諮詢文件」(下稱「諮詢文件」)內第 4 節列出的主要的檢討事宜有何意見？

Q(1): What are your views on the key issues set out in Section 4 of the “First Stage Public Engagement Document for the Review and Development of Marine Water Quality Objectives (WQOs)” (hereafter refers to as the “Engagement Document”) ?

The Hong Kong waters still need lots of help to revive them to 100% compliance, 80% is not enough.

問題(2)： 你對諮詢文件內第 2 節列出的實益用途和敏感受體有何意見？你認為在檢討中，還應考慮其他實益用途嗎？

Q(2): What are your views on the beneficial uses and sensitive receivers set out in Section 2 of the Engagement Document ? Are you aware of any other beneficial uses of waters that should be considered in this review ?

We should protect all beneficial uses of waters as much as possible, otherwise, Hong Kong will become no different from other international cities.

問題(3)： 就保護水域的各種實益用途、敏感受體和敏感生物群而言，你認為保護的優先次序和程度應如何？

Q(3): What are your views on the priority and level of protection for various beneficial uses, sensitive receivers and sensitive organisms that should be protected through the WQOs ?

Dolphins come first in priority, beaches second etc.

問題(4)： 除諮詢文件內附錄 A 所列的資料外，下階段的研究還應考慮什麼類型的水質指標或參數？

Q(4): In respect of Appendix A of the Engagement Document, what other types of WQOs or parameters should be considered in the next stage ?

Full compliance with WQOs and demand that the neighbouring areas coordinate.

問題(5) : 你對諮詢文件內第 5 節提議的水質指標檢討方法有何意見？
Q(5): What are your views on the review approaches as set out in Section 5 of the Engagement Document ?

Risk Assessment Approach should protect at least 95% of species.

問題(6) : 在下階段的研究中，還應考慮那些水質管理概念和水質指標的制定方法？
Q(6): What broad water quality management principles and WQO approaches should be considered in the next stage ?

Water pollutants such as heavy metals must be curbed and neighbouring countries must be demanded to coordinate accordingly.

填妥問卷後，請另存或列印此檔案，於 2009 年 12 月 31 日前，以電郵 / 傳真 / 郵遞方式送交環境保護署。

After the questionnaire is completed, please save or print out this document, and send the document to us on or before 31 December 2009 by e-mail, facsimile or mail.

電郵地址 E-mail: wqo_review@epd.gov.hk

傳真號碼 Fax No.: 2838 2155

郵遞地址 : 海水水質指標檢討
環境保護署
水質政策及科學組
香港 灣仔
告士打道 5 號
稅務大樓 33 樓

Mailing Address : **WQO Review**
Environmental Protection Department
Water Policy and Science Group
33/F, Revenue Tower,

**5 Gloucester Road,
Wan Chai, Hong Kong.**